
  

OV Strašín – Volby do osadního výboru – listopad 2022 

KANDIDÁT/KA DO OV STRAŠÍN 2022 - 2026 
 

Jméno, Příjmení, věk, vzdělání: 

Jakou práci vykonáváte: 

Vedoucí kanceláře strategií Institutu plánování a rozvoje Hl. m. Prahy 

OSVČ architekt – projektant se zaměřením na veřejný prostor 

Zkušenosti ve veřejné správě, vaše aktivity v obci: 

Mám 12 let praxe ve veřejné správě, 6 let jsem pracoval pro MěÚ Říčany, kde jsem měl na starost přípravu a realizaci investičních projektů 

města (např. výstavba MŠ Zahrádka, rekonstrukce ulice Politických Vězňů, Cesta Svobody, cyklostezka Do Prahy na kole, přístavba kabin 

na Strašíně, hřiště Pirátův park na Strašíně, chodník v ulici Pod Strašínem. V osadním výboru jsem působil v nyní končícím období. 

Nyní se věnuji strategickému plánování a územnímu rozvoji v pražské příspěvkové organizaci. Jsem členem výboru pro územní rozvoj 

zastupitelstva Říčan a členem uskupení Klidné město.  

Proč se hlásíte do OV, v jaké oblasti byste chtěli pro obec pracovat, co konkrétně byste 

chtěli udělat/změnit: 

1. Rád bych pokračoval v rozpracovaných projektech osadního výboru: 

a. Chodník Vojkovská (od návsi po hájovnu) – aktuálně máme zpracovaný projekt (včetně přechodu a osvětlení), čeká nás 

stavební povolení a dojednání financování 

b. Úprava prostoru návsi (2x podáno do hlasování Řídím Říčany, vždy jsme skončili těsně „pod čarou“ – zajistit financování 

a realizaci) 

c. úprava ulice U Ládek (povrch, okolní zeleň) – coby hlavní komunikace v obci 

d. oprava povrchů a doplnění inženýrských sítí v ulicích, kde dosud chybí (Na Hájích, Rekreační, V Žaludech) 

2. rád bych zahájil nové projekty, které považuji za důležité: 

a. prodloužení chodníku ke hřbitovu 

b. projektová příprava sportovního areálu na pozemcích za kabinami (aktuálně máme územní studii, čeká nás zajištění 

projektové dokumentace) 

c. zkvalitnění veřejného prostoru v obci (úprava škarp a zeleně v prostoru podél ulice U Ládek od křižovatky Na hájích 

k starému dětskému hřišti, doplnění mobiliáře – laviček, košů a veřejného osvětlení) 

3. osadní výbor musí aktivně podporovat projekty a aktivity i mimo působnost OV Strašín, které však mají význam pro 

kvalitu života v obci: 

a. okružní křižovatka s Černokosteleckou v lese (aktuálně s ŘSD dojednáno zahájení předprojektové přípravy) 

b. podpora propojení Říčan a Strašína (kvalitní údržba lesních cest, optimalizace MHD dle připomínek občanů, zřízení 

stanoviště sdílených kol na Strašíně) 

c. cyklostezka do Mukařova 

4. Rád bych podpořil rozvoj komunitní života v obci 

a. S využitím budoucího multifunkčního hřiště – např. amatérské sportovní turnaje (volejbal, nohejbal, …) 

b. Aktivity pro děti (např. drakiáda, podpora zřízení kroužků pro děti v obecních prostorách – v případě zájmu) 

5. Zlepšení komunikace s městem Říčany – díky dobrým kontaktům s vedením města a interní zkušenosti s procesy a postupy na 

úřadě bych rád zlepšil postavení osadních výborů vůči městskému úřadu, posílil financování připojených obcí (jasná pravidla pro 

podíl na financování investičních akcí, personální kapacity městského úřadu pro akce osadních výborů, zrychlení procesů) a zajistil 

více pravomocí pro osadní výbory při přípravě projektů (nyní OV téměř žádné formální pravomoce nemá). 

Máte nějaké další sdělení pro voliče: 

Říčany jsou podle veřejných průzkumů jedním z nejlepších míst pro život v ČR, tak se pojďme zasadit o to, aby to bylo vidět i na Strašíně. 

Ing. arch. Dominik Landkammer, 37 let, vysokoškolské FSv ČVUT 


